
ZAPISNIK

osme sjednice Upravnog odbora Kino kluba "Zagreb", 
održane dne 27*VI.1960.

Predsjednik Oreščahin otvara sjednicu u 20 sati.
- Prisutni: Oreščanin Hruškovec

Hoholač Hripkb
Jakolić Hab eršt ok
Galić • B

Dnevni red:l.Učešće naših članova kao kinooperatera 
u dječjim ljetovalištima u Medulinu,Crikvenici 
i’ Baškoj •

2»Prijedlog scenarija druga Hripka i druga 
Jakolića.

3.Razno.
l«Drug Oreščanin referira o akciji,koju će Kino klub 

izvršiti po svojim članovima preko Društva "NASA DJECA". 
"DRUŠTVO NAŠA DJECA",odnosno "SAVEZ ZA NAUKU I KULTURU" 
u zajednici sa Društvom "NAŠA DJECA" i SAVJET ZA SOUIJALNO 
STARANJE zatražili su od Kino kluba devetoricu članova, 
koji će u tri smjene otići u ta dječja odmarališta,te pro
jicirati na projektorima USISa "VIKTOR".Prijavilo se više 
članova,od kojih je izabrano devet.Pri je polaska,članovi 
će se morati podvrći Ijekarskom pregledu.

Prigodom te akcije,drug Hripko,kao jedan od tih kino
operatera, održati će tamo i jedan kratki tečaj,te uz po
moć pionira snimiti film o ljetovanju u Baškoj.

2 .Drug Hripko čita scenarij za svoju reportažu o Ije- 
vanju omladine u Baškoj.To je priča o jednom dječaku,koji 
provodi svoje ljetovanje u dječjem ljetovalištu u Baškoj.

Članovi U.O.ocijenjuju scenarij kao dobar i koristan 
po interese našeg kluba,pa se drugu Hripku dodijeljuje 
120 metara 16 mm umker materijala.

Drugu Jakoliću odobrava se šest špulica umker 2x8 
materijala,koji će se nabaviti.To će stajati 9.ooo.- dinara. 
Pilm će pri ma-hi na "B0LEX" 2x8 kameri. To će biti dokumen
tarni film 0 izgradnji auto puta kod Vranja,a scenarij za 
isti individualno će improvizirati na samom terenu.

3 .Drug Jakolić pokreće pitanje ključeva klupskih pros
torija,koje bi morao imati tajnik Haberštok,kako bi mogao 
nesmetano obavljati tajnička dužnosti i rješavati redovito 
poštu.

Haberštok naglašava da još uvijek zapravo nije preuzeo 
tajničku dužnost,koju zapravo vrši predsjednik Oreščanin, 
a on je do sada tek vršio djelomično prijepise na stroju 
za potrebe kluba i vodio zapisnike na sjednicama.Osobito 
naglašava da se on želi najaktivnije zalagati za klub,jer 
klub voli,ali ne aspirira na to da bude tajnik.No ako je 
već tajnik, onda zaista želi biti tajnik,te smatra da ga se 
nije smjelo birati za tajnika,ako se u njega nije imalo 
povjerenja.

Članovi U.0.odaju priznanje za rad i zalaganje pred
sjednika Oreščanina,ali stoje na tome da treba izvršiti 

tajnik.No


podjelu rada u klubu,kako ne bi sve ležalo samo na 
jednom čovjeku,predsjedniku,koji je preopterećen tim 
radom.Također treba izraditi jedan komplet ključeva, 
te ih dati tajniku kluba..

Pošto je time dnevni red iscrpen, sjednica se 
završava u 21 sat.Slijedeća će biti zakazana po una
prijed određenom redu.

U Zagrebu,dne 27.VI. 1960.
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